
培训APP开发需求

系统环境：

Android  &  IOS双系统

APP架构梳理原型搭建、UI设计、3D模型设计渲染、APP

内部内容设计、服务器配置等

用户分类注册管理；APP内用户操作数据留存、查看、下载；

图文信息统一推送；APP内容后台实时更新以及后期维护等

车型培训功能请见以下内容

APP上线周期：1年
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技术要求

lApp制作人员有一定的汽车及培训项目参与开发功底，或者从事过汽车培训应用App开发和制
作的经验
App producers should have a certain car and training program experience or have 
been engaged in automobile training and application of App development and 
production experience.

l基于开发任务当中的功能要点和介绍，给出满足要求并具有创意的开发脚本
Based on the features and introduction of the development tasks, a creative 
development script should be given to meet the requirements

l三维建模动画制作，参照以往产品培训案例展示的标准，不得低于该标准
3D modeling animation is made with reference to the standard of the previous product 
training cases, which should not be lower than that of the standard

l针对特殊需要开发样件的App功能，例如改装颜色、改装套件、拍照背景等，要有图样的优秀
设计及审美能力
For the special needs of the development of the sample App functions, such as 
refitting color, refitting suites, photographing background, etc., should have excellent 
design and aesthetic ability.

l针对特殊需要数据上传和存储的App功能，需要保证培训师具备管理员身份具有访问、下载、
分析数据的权限
For special needs such as the App functions like data uploading and storing, it is 
necessary to ensure that the trainer has the authority to access, download, and 
analyze the data.

l针对苹果&安卓系统都可使用，终端有权限用户可安装下载，互联App功能使用周期至少为12
个月
The Apple & Android system can be used, the terminal has the right user to install and 
download, the interconnected App function cycle is at least 12 months.        


